

Date: 09 October 2018

التاريخ: 09 أكتوبر 2018

**Circular (2/2018)**

**National Identity Number as an investor  
number for UAE citizens and residents**

تعميم (2018/2)

**اعتماد رقم الهوية الوطنية الإماراتية كرقم  
مستثمر للمواطنين والمقيمين الأفراد**

ADX Management extends its warmth greetings to all of you.

As part of Abu Dhabi Securities Market's initiatives to adopt an ID card in all public transactions, the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) will issue investor numbers for its individual investors (citizens and residents) starting on 14 October 2018. According to the new structure based on the UAE national ID number for the investor rather than the current structure.

Accordingly, the new issued investor's Number for the Emirates ID card holders will be the same 15-digit National ID number with no changes in the mechanism for issuance of investors' numbers to non-residents and other categories.

يهدىكم سوق أبو ظبي للأوراق المالية أطيب تحياته.

ضمن مبادرات سوق أبوظبي للأوراق المالية الهادفة إلى اعتماد بطاقة الهوية في جميع تعاملات الجمهور يرجى العلم بأن سوق أبوظبي للأوراق المالية وابتداء من تاريخ 14 أكتوبر 2018 سيقوم بإصدار أرقام المستثمر الخاصة بفئة المستثمرين الأفراد لديه (المواطنين والمقيمين) وفقا للهيكلية الجديدة المستندة على رقم الهوية الوطنية الاماراتية للمستثمر بدلا من الهيكلية الحالية.

وعليه، سيكون رقم المستثمر الجديد الخاص لحاملي بطاقة الهوية الإماراتية من مواطنين ومقيمين هو عبارة عن رقم هويته الوطنية المكون من 15 خانة مع عدم وجود تغيير على آلية إصدار أرقام المستثمرين لغير المقيمين وللفئات الأخرى

Thanks & best regards,,

وتفضلوا بقبول فائق التحية وافر الاحترام،

  
**محمد حارب المهيري**  
**رئيس أول إدارة المقاصة والتسوية والإيداع**